
 
Puun myynti 2024 
  
KHALL 25.03.2024 § 83    
45/02.07.00/2024    
 
 
Valmistelija Tekninen johtaja Mauri Ruuskanen 040 5711 689, hallintojohtaja (vt.) 

Jarkko Sanisalo 040 6743 467. 
 

Hallintosäännön 13.11.2023 § 24 mukaan kunnanhallitus päättää 
puunmyynnistä valtuuston hyväksymän talousarvion mukaisesti ja 
hyväksyy vuosittaiset hoitosuunnitelmat. 
 
Rantasalmen kunnan vuoden 2024 metsätaloussuunnitelmaa 
täydennetään hakkuusuunnitelmalla, jonka arvioitu toteutumajakso on 
tehty vuosille 2023-2025. Talousarvion mukainen metsätalouden 
myyntitulotavoite on 128 000 euroa. Vanhojen, vuonna 2024 
toteutuvien kauppojen myyntitulototeutuma on noin 106 400 €.  
 
Vuonna 2024 myytävät leimikot kohdentuva tiloille Moninsalo 
(Enonkoski), Juutila ja Kenttä-Pyyvilä. Käsiteltävä metsäala on 
kaikkiaan noin 24,8 ha, josta uudistushakkuita noin 4,6 ha ja 
harvennusta noin 20,2 ha. Arvioitu kokonaispoistuma on noin 2700 
m3, josta tukkiosuus on noin 70 % ja valtapuulaji mänty ja kuusi. 
Kohteista Moninsalo (Enonkoski), Juutila ja Kenttä-Pyyvilä on 
kesäkorjuukelpoisia ja Moninsalo osin talvikorjuukelpoinen. 
 
Viime vuosien talviolosuhteiden vaihtelun vuoksi myytävien 
leimikoiden määrää on lisätty, sillä hakkuiden toteutusaikaväli/ 
hakkuusopimusten pituus on kolme vuotta. Myös kesäleimikoiden 
osalta toteutuma on osin ollut sopimuskauden mittainen. Alustava 
tuloarvio myytävistä leimikoista on noin 123 000 euroa ja alustava 
oletus on, että nyt myytävät kohteet tuloutuvat vuosien 2024-2025 
aikana. 
 
Metsänhoitoyhdistys Etelä-Savo kilpailuttaa suunnitellut leimikot. 
 
Oheismateriaalina ovat kohdekohtaiset markkina-arviot ja kartat. 
 

Esittelijä Kunnanjohtaja Rainer Leskinen 
 

Päätösehdotus: Kunnanhallitus; 
1) hyväksyy hakkuusuunnitelman vuodelle 2024; ja 
2) valtuuttaa maa- ja metsätiloista vastaavan viranhaltijan yhdessä 
hallintojohtajan kanssa hyväksymään hakkuusuunnitelman mukaiset 
kunnan edun kannalta parhaimmat puukauppatarjoukset. 
 

Päätös: Keskustelun aikana Mikko Lappalainen esitti Kaisala, Kangaspelto ja 
Harjuntaus -leimikon lisäämistä myytäviin kohteisiin ja Mauri 



Wessman kannatti Lappalaisen esitystä.  
 
Kunnanhallitus hyväksyi hakkuusuunnitelman vuodelle 2024 
lisättynä Lappalaisen esityksellä.  
 
Kunnanhallitus valtuutti maa- ja metsätiloista vastaavan viranhaltijan 
yhdessä hallintojohtajan kanssa hyväksymään hakkuusuunnitelman 
mukaiset kunnan edun kannalta parhaimmat puukauppatarjoukset. 

 
   
 
 


